
 

Referat af skolebestyrelsesmøde 7. februar 2023 (kl. 17-19) 
Afbud: Mohammed, Emma 8.A,  

Dagsorden 
 

Referat 

1. Godkendelse af 
referater fra sidst  

Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet Lærke K fra 6.A deltager for første gang 
 

3. Ledelsen informerer 
a. Personale og 

økonomi 

Vi har ansat en ny afdelingsleder til Børnemiljøet og SFO, Jette 
Vibeche Madsen, der tiltræder d. 1.3. 
 
Pædagogerne har nu også haft en arbejdsdag i forbindelse 
med Mangfoldige Læringsmiljøer, og de deltager sammen med 
klasseteamene omkring mikrohandlinger.  

4. Velfærdens fundament 
 

Der er en møderække, som er meldt ud til deltagerne. 
Personalet skal drøftet punktet i morgen på personalemødet.  
Borgmesteren har været på besøg i sidste uge, hilst på og 
optaget film til Facebook.  

5. Brev vedr. 
skoledistrikter 

Brevet drøftes og det besluttes, at brevet sendes på vegne af 
bestyrelsen 

6. Meddelelsesbogsindhold 
- opstart 

 

EasyIQ er indkøbt fra kommunen og formen bliver styret af 
udbyder. At formen er så styret gav undren i bestyrelsen. 
Bestyrelsen vil lave et minimumsprincip indeholdende 
nedenstående punkter: 
Hvor ofte skal meddelelsesbogen præsenteres til forældre? 
Hvor ofte skal meddelelsesbogen opdateres af personalet? 
Bestyrelsen ønsker, at personalet kommer med et udkast først 
– så dette punkt skal drøftes på et kommende møde.  
 
Der drøftes ligeledes, at det giver mening at få svar fra faglige 
test f.eks. de nationale overgangstest koblet på 
meddelelsesbogen. Disse ønskes yderligere kommenteret af 
en fagperson med nogle anvisninger.  
Bestyrelsen spørger ind til erfaringer ift. de ekstra skolehjem 
samtaler, der tilbydes særligt i Børnemiljøet. Hvordan bliver de 
brugt? 

7. Madpause  
 

 

8. Film / skærm i skolen og 
Barbie i SFO 
 

Brugen af skærm  
Der har været forældrehenvendelser til bestyrelsen ift. brugen 
af skærm i SFO-tid, i 0. klasse og med vikarer. Noget af dette 
med upassende sprog. Bestyrelsen beder om, at SFO’en skal 
overveje, at de spil, der benyttes, ikke forårsager high arousal.  
 
Nick fortæller at pædagogerne henter hjælp fra Medierådet og 
at vi efterlever deres aldersanvisninger. Nick opfordrer til, at 
forældre læser ”Børn gamer – en guide til forældre” fra 
Medierådet. 

 



Nick har drøftet dette med skolens IT-folk, og de anbefaler, at 
der skal være mere information til forældre ift. hvad børn laver 
og har gavn af.  
Det drøftes at lave en kort beskrivelse omkring bruges af 
skærm f.eks. i SFO mm. som lægges på skolens hjemmesiden – 
gerne med et link til de anbefalinger der er fra Medierådet.  
Vi tager det med i princippet for digital dannelse i 
skolebestyrelsen. Nick præsenterer nogle formulerede linjer 
omkring dette på næste møde  
 
Barbiedukker i SFO 
Der er i bestyrelsen rejst spørgsmål om hvorvidt barbiedukker 
er problematiske. 
Kunne man evt. supplere med Barbie i forskellige kropsformer, 
der er kommet nye til?  
Vi drøfter punktet videre på næste møde ift.: 

• Diversitet – pædagogisk formål 

• Kropsideal  

9. Eventuelt 
 

 

Punkter til kommende møder:  
- Digital dannelse 
- Skoleudviklingssamtale 
- Foredrag - trivsel 

 

 

Referent: Kirsten 

 

 


